

عرض كلوك (يسري العرض حتى 31 ديسمبر 2023)
Klook offer (Valid until 31 December, 2023)

Terms & Conditions	الشروط والأحكام
Offer: Get 10% off, up to AED 150 at Klook across UAE, Thailand, UK, Italy, Taiwan and Turkey T&C: - Offer is applicable for DIB Credit Cards only - Offer is not valid in conjunction any promotion or special offers - Customer can use promo code KLOOKDIB at check out to apply the DIB offer. - Discount is capped at AED 150 per transaction and maximum 3 times usage per account - Offer is applicable on purchase of Klook Pass, combos and individual tickets - The promotion is valid on all categories on klook.com in UAE, Thailand, UK, Italy, Taiwan and Turkey, but does not apply to products in the Non-Applicable Activity list - For travel outside UAE all activities must be purchased from UAE and offer cannot be applied if booked from outside UAE - Offer cannot be availed if the customer fails to apply the promo code prior to final purchase or has exceeded the maximum 3 redemptions per account - Prices listed may be subject to service charge and prevailing government taxes where	العرض: احصل على خصم بنسبة 10%، بما يصل إلى 150 درهماً إماراتياً، في كلوك "Klook" بجميع أنحاء دولة الإمارات وتايلاند والمملكة المتحدة وإيطاليا وتايوان وتركيا الشروط والأحكام: - يسري العرض على البطاقات الائتمانية من بنك دبي الإسلامي فقط - لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي أو عروض خاصة - على المتعامل استخدام الرمز الترويجي KLOOKDIB عند تسجيل الخروج وذلك للاستفادة من عرض بنك دبي الإسلامي - يكون الحد الأقصى للخصم بواقع 150 درهماً إماراتياً لكل معاملة بحد أقصى 3 مرات لكل حساب - ينطبق العرض على شراء باقات "كلوك باس" وباقات "كومبو" والتذاكر الفردية - يسري العرض الترويجي على جميع الفئات المتاحة على klook.com في دولة الإمارات وتايلاند والمملكة المتحدة وإيطاليا وتايوان وتركيا، ولكنه لا يسري على المنتجات المدرجة في قائمة الأنشطة المستبعدة - للسفر خارج دولة الإمارات، يجب شراء جميع الأنشطة من دولة الإمارات ولا يمكن تطبيق العرض إذا تم الحجز من خارج دولة الإمارات - لا يمكن الاستفادة من العرض إذا لم يستخدم المتعامل الرمز الترويجي قبل عملية الشراء النهائية أو إذا تجاوز الحد الأقصى لعدد 3 عمليات استرداد لكل حساب - قد تخضع الأسعار المذكورة لرسوم الخدمة والضرائب الحكومية السائدة حيثما ينطبق ذلك



applicable - Privileges cannot be exchanged for cash or used in conjunction with other promotional programme, offers, discount cards, vouchers or VIP privileges unless otherwise stated - Offer is not applicable on Sharia non-compliant activities and services - Offer is valid from 1st October until 31st December 2023 - DIB Credit Cards Terms & Conditions apply. Click here	- لا يمكن استبدال الامتيازات نقدًا ولا استخدامها مع غيرها من البرامج الترويجية أو العروض أو بطاقات الخصم أو القسائم أو امتيازات كبار الشخصيات الأخرى ما لم ينص على خلاف ذلك - لا يسري العرض على الأنشطة والخدمات غير المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية - يسري العرض خلال الفترة من 1 أكتوبر وحتى 31 ديسمبر 2023 - تُطبق شروط وأحكام بطاقات الانتماء من بنك دبي الإسلامي اضغط هنا
--	---